
Ten eerste vind ik het uit persoonlijke ervaring met buren die een hond hebben die 
vreselijk veel blafte in het verleden en waardoor ik als naaste buur zelf geen leven meer 
had met mijn gezin, en waarbij het blaffen énkel heeft kunnen stoppen via een e-collar, 
echt onbegrijpelijk en dieronvriendelijk dat er een geheel verbod komt op anti blafbanden 
en dergelijke e-collar correctiemiddelen.  

Los van het feit dat ik van mening ben dat wij als maatschappij een verantwoording voor 
elkaar hebben te dragen, ten aanzien van veelvuldig geblaf in de wijk, gun ik het 
bovendien iedere hond, los van eventueel veelvuldig geblaf, dat de hond zijn eventuele 
agressieve gedrag leert aan te passen met of zonder stroomband, afhankelijk van wat er 
daarvoor bij hem/haar nodig is, zodat hij/zij veilig kan leven in deze maatschappij. 

Men maakt de honden met een stroomband er niet dood mee, dat voorkomen we zo juist. 
Men maakt ze er ook niet ongelukkig mee, dat waren ze daarvoor juist. 
Men maakt ze er niet agressief mee, dat leren ze juist af. 
Men geeft ze ook geen (levenslang nota bene) trauma mee, ze leren wat ze niet mogen en 
dat het verder leuk en gezellig is.

Men leert de hond daarnaast verder wat nodig is zodat er geen terugval in gedrag komt.

Er zijn makkelijke en lastige(re) honden. En er zijn veel mensen die echt ernstige 
problemen hebben met hun hond. Dit heeft verschillende oorzaken, die niet altijd (alleen) 
aan de baas liggen. Maar waar het ook door komt,  ook deze mensen willen heel graag dat 
het weer goed komt, dat ze hun hond kunnen laten leven en kunnen houden. In heel veel 
gevallen is dit met andere manieren van corrigeren nog goed op te lossen. Maar toch zijn 
er ook honden waar dat niet of niet voldoende effect en veiligheid geeft. Deze honden 
doen het na het inzetten van de stroomband altijd weer heel goed. Zij worden weer 
benaderbaar en leefbaar, vriendelijk zelfs. Evengoed moet er nog gewerkt worden aan een 
goede en duidelijke omgang, maar de angel is eruit.

Deze ‘probleemgevallen’ kunnen tegenwoordig maar op een paar trainingscentra in 
Nederland terecht. De meeste scholen zijn immers op ‘alleen belonen’ gericht. "zij’’, de 
‘alleen belonen’ groep, willen dat deze centra verdwijnen. Ik vind deze honden en hun 
bazen echter net zo belangrijk als een hond waar het gedragsprobleem makkelijker mee 
op te lossen is.
De intentie van de overheid is om uiteindelijk de stroomband te verbieden; (maar niet 
alleen de stroomband, als je het heel goed leest). Alle correctie middelen worden nu 
opeens ‘aversieve middelen’ genoemd. En de ‘alleen belonen’ groep heeft de regering laten 
weten dat deze allemaal niet meer nodig zijn, het voer belonen zou volstaan bij elke hond.

Veel mensen weten echter beter, namelijk, iedereen heeft zijn hond weleens ergens voor 
gecorrigeerd. Het is een heel natuurlijk en normaal onderdeel van het leven. Hoe, en hoe 
pittig dat nodig is, hangt af van de hond zelf, wat is bij hem voldoende om zijn gedrag tot 
aanvaardbaar niveau aan te passen? Want gaat hij zich niet aanpassen, gaat het zijn leven 
kosten, alleen weet hij dat zelf niet. In de natuur zou hij daarmee namelijk in rangorde 
klimmen. Bij ons ook, maar zeer tijdelijk, want dan kan je niet veilig met hem leven. Er 
worden nu al zoveel jonge, gezonde honden afgemaakt, dat kan toch niet nog gekker 
worden?
Volgens argumenten is de stelling dat alle correctie middelen aversieve middelen zijn die 
in deze moderne tijd niet meer nodig zijn. Alles zou op te lossen zijn met het ‘alleen 
belonen’, het zogenoemde ‘hondvriendelijk’ trainen. Dat betekent dus ook nog dat de 
volgende stap bijvoorbeeld een verbod op slipkettingen en sliplijntjes gaat worden. Waar 
gaat dit eindigen? Wat betekent dat voor onze honden, en voor ons zelf?

De stroomband zal al snel het verschil maken in letterlijk blijven leven of gedood worden 
voor (geschat) ca. 15.000 - 25.000 honden per jaar.



Het betreft dan ook nog eens praktisch altijd jonge, gezonde honden waarbij om 
verschillende redenen iets in de opvoeding is misgegaan.  Zij hebben een correctie op 
afstand nodig, of een beter gegeven correctie dan de baas kan geven. Dat betekent echt 
niet meteen op vol vermogen op de knop drukken. Een hond heeft er recht op dat hij krijgt 
wat hij nodig heeft, ook als hij wat moeilijker is, en deze correctieband hier bij kan helpen. 
Zij verdienen deze kans toch ook!??!!!!


